

Referat fra UU-møde den 16. september 2023

Til stede: Helle, Lars, Henrik og Julie

Afbud: Sinna

Sted: Fysisk møde i Hobro

Formål: Generel møde om hvordan det går, og hvad der skal ske fremadrettet.

Beslutninger:

- Det blev besluttet at babyer og hvalpe der er bedømt med SL modtager både roset og værdikupon fra næste udstilling (Nørager, den 14. og 15. oktober 2023). Babyer og hvalpe der præmieres med lovende får valget om en roset eller værdikupon (som det har været indtil).

Arbejdsopgaver:

- Umiddelbart går det godt i det nye UU, men der skal følges op på nogle ting.
 - Der mangler ofte net på PC'erne i dommerteltet til når udstillingen starter. Vi blev enige om, at vi skal have SIM-kort på PC'erne, så vi ikke er afhængige af fx wifi, hvilket særligt er dårligt på de udendørs udstillinger. Lars tager det med på bestyrelsesmødet, og hører om vi kan få SIM-kort til dem.
 - Vi skal være bedre til at informere ringpersonale (og dommere) om, hvem der kan modtage cert, værdikupon osv., for at undgå at fx en diskvalificeret hund modtager værdikupon. Der bliver lavet en oversigt over det, så det er let forståeligt og tilgængeligt. Skal være på dommerbordet og til udstillingslederen.
- Der skal laves en dommerinstruktion på engelsk og evt. tysk. Henrik kontakter Lise og hører om hun vil lave dem, da hun er god til sprogene.
- Vi skal have kigget på udstillingsreglement i DKK og DBSK, da der ikke er overensstemmelse mellem dem. Evt. behøver afsnittet omkring CACIB'er ikke stå i DBSK's reglement, da vi ikke kan uddele dem, ellers skal man blot henviser til DKK's reglement.
- Udstillingskalenderen skal være rullende, så vi altid er 1,5-2 år fremme med planlægningen af udstillingen.
- Der skal købes nye tæpper.
- Lars er ved at finde muligheder for opbevaring af vores ting til udstillingerne, som er tættere på UU, så vi ikke skal til Odense hver gang, da ingen af os bor i området.

Udstillinger:

- Vi skal være bedre til at aftale hvem der deltager i hvilke udstillinger, så der ikke kun står en på dagen til at ordne det hele. Planen er, at vi alle deltager på de sidste udstillinger i 2023 og udstillingen i Tommerup i 2024.

- Vi snakkede om det var muligt at annoncere på de udenlandske klubbers Facebooksider for vores klubudstillinger. Vi hører bestyrelsen af, da det evt. skal være gensidigt, så de også kan reklamere på vores Facebookside.
- Vi diskuterede om alle udstillinger skal være dobbelte udstillinger. Lige nu er der en nedgang i antallet af tilmeldinger, og det kan være der kommer en yderligere, hvis de bliver dobbelte. Lige nu er kalenderen for de næste par år næsten på plads, så der ændres ikke på noget lige nu.
- Der blev snakket om vi skal lave nogle tiltag på udstillingerne for at tiltrække flere. Dette kunne fx være:
 - Dog Dancing, vognkørsel, nose working og andre aktiviteter, som man kan lave med en berner også.
- Strib:
 - Vi vil gerne afholde lotteri på både lodder og kataloger.
 - Opslag på Facebook om der er nogle som vil sponsorere gaver, fx opdrætterne.
- Sponsorgaver:
 - Vi hjælper med at finde nogle sponsorgaver
 - Der skal være flere sponsorgaver til vindere. Vores fokus er, at det ikke kun er dem der når længst i udstillingen som får gaverne (BIK og BIR/BIM), men fx klassevindere, som et tiltag for at holde på nye udstillere.
- Kalender for 2025:
 - Undersøge om vi kan låne DKK's faciliteter i Ringsted. Der er ikke noget mad, som vi kan tilbyde udstillerne, men gode køkkenfaciliteter, som vi kan overveje at benytte. Helle kontakter DKK.
 - Vi vurderer om folk er glade for Treldenæs, og om vi evt. skal bruge det i 2025 igen.

Vi holder et videomøde inden udstillingen i Nørager, for at afklare at der er styr på alt.